
ACTA DE LA SESSIÓ DE LA 2A ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE L’ASSOCIACIÓ DE
MUNICIPIS I ENTITATS PER L’ENERGIA PÚBLICA (AMEP)

A les  10:00 hores  del  dia  27 de desembre de 2021,  es  reuneixen els  membres  de
l’Amep per videoconferència a través de Zoom, degudament convocada amb aquest
caràcter de telemàtica.

Amb caràcter  previ  es  realitza  l’advertiment que la  reunió serà  gravada als  efectes
d’aixecar l’acta de la reunió i que la gravació es custodiarà fins que s’aprovi l’acta de la
sessió i transcorrin els terminis per impugnar-la, si fos el cas. També s’informa que es
podran exercir els drets d’accés, rectificació i supressió de les dades davant l’Amep.

L’Amep va  posar  a  disposició  de  tots  els  seus  membres  unes  instruccions  amb els
criteris  per  assegurar  l’accés,  identificació  i  correcte  funcionament  de  l’Assemblea
telemàtica.

Es troben presents o representats, com a membres de ple dret de l’Associació, amb veu
i vot, els ajuntaments i entitats següents, que han estat degudament identificats:

 Ajuntament de Terrassa, representat pel Sr. Carles Caballero (Presidència).
 Ajuntament del Tàrrega (Vicepresidència), delega a l’Ajuntament de Vilanova i la

Geltrú.
 Ajuntament de Barcelona, representat pel Sr. Eloi Badia (Secretaria).
 Ajuntament  de  Vilanova  i  La  Geltrú,  representat  per  la  Sra.  Marta  Jofra

(Tresoreria).
 Associació  de  Micropobles  de  Catalunya,  representada  pel  Sr.  Mario  Urrea

(Vocal).
 Associació Catalana d’Enginyeria Sense Fronteres, representada per la Sra. Irene

González (Vocal).
 Ajuntament de Girona, delega a l’Ajuntament d’Altafulla. 
 Ajuntament d’Altafulla, representat per la Sra. Alba Muntadas.
 Ajuntament d’Artès, representat per Pere Bitriu.
 Ajuntament de Barberà del Vallès, representat pel Sr. Carles Ortiz.
 Ajuntament de Bellpuig, representat pel Sr. Jordi Estiarte Berenguer.
 Ajuntament de Cardedeu, representat pel Sr. Ramón Arribas.
 Ajuntament de El Prat de Llobregat, representat per la Sra. Anna Martín. 
 Ajuntament de La Vall d’en Bas, representat per la Sra. Gemma Puigvert.
 Ajuntament de Les Avellanes i Santa Linya, representat per la Sra. Lidia Ber.
 Ajuntament de Llagostera, representat pel Sr. Enric Ramionet.
 Ajuntament de Mediona, representat per la Sra. Mireia Bosch.
 Ajuntament de Navàs, representat pel Sr. Uriel Montesinos.
 Ajuntament d’Olost, representat pel Sr. Gil Salvans.
 Ajuntament de Palau de Santa Eulàlia, representat pel Sr. Xavier Camps.
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 Ajuntament de Palau-Solità i Plegamans, representat pel Sr. Sergi Plaza.
 Ajuntament de Ponts, representat pel Sr. Francisco Javier Benítez.
 Ajuntament de Pujalt, representat pel Sr. Pere Masana.
 Ajuntament de Sant Cugat Sesgarrigues, delega a l’Ajuntament de Terrassa.
 Ajuntament de Sant Fruitós de Bages, representat pel Sr. David Ruíz.
 Ajuntament de Sant Just Desvern, representat pel Sr. Just Fosalva.
 Ajuntament de Sant Pol de Mar, representat per la Sra. Isabel Llari.
 Ajuntament de Sant Quintí de Mediona, representat pel Sr. Pol Pagès.
 Ajuntament de Santa Eugènia de Berga, representat pel Sr. Jordi Casassas.
 Ajuntament de Senan, representat per la Sra. Carme Ferrer.
 Ajuntament de Sitges, representat pel Sr. Xavier Roig.
 Ajuntament de Taradell, delega a l’Ajuntament de Tona.
 Ajuntament de Tona, representat pel Sr. Josep Valldeoriola.
 Ajuntament de Tornabous, representat pel Sr. David Vilaró.
 Ajuntament d’Ullastrell, representat per la Sra. Anna Bigordà.
 Ajuntament de Vacarisses, representat pel Sr. Pere Casas.
 Ajuntament de Vilablareix, representat pel Sr. Pau Rovira.
 Ajuntament de Vilafranca del Penedès, representat pel Sr. Francisco.

Queda vàlidament constituïda l’Assemblea General en segona convocatòria.

Hi assisteixen també, en qualitat de membres pendents d’aprovació o ratificació:

 Ajuntament de Castelló d’Empúries, representat pel Sr. Joan Basí.
 Ajuntament del Palau d’Anglesola, representat pel Sr. Francesc Balcells.
 Ajuntament de Manresa, representat pel Sr. Pol Huguet.
 Ajuntament de Montornès del Vallès, representat per la Sra. Mar Garcia.
 Ajuntament de Rubí, representat pel Sr. Andres Medrano.
 Ajuntament de Saldes, representat pel Sr. Ignasi Ripoll.
 Ajuntament de Tremp, representat pel Sr. Antoni Flores.
 Ajuntament de Vilassar de Dalt, representat pel Sr. Sergi Igual.

Per  altra  banda,  hi  assisteixen les  següents  persones com a tècnics  de suport  dels
ajuntaments o com a convidats, sense vot:  el Sr. Marc Cadevall, de l’Ajuntament de
Terrassa i  apoderat  de l’Amep,  el  Sr.  Pau Sales  de l’Ajuntament de Terrassa,  la  Sra.
Cristina Escudé, de l’Ajuntament de Terrassa, la Sra. Carla Cárdenas i el Sr. Paco Jofra
d’Ecoserveis, el Sr. Quique Gornés, de l’Ajuntament de Barcelona, el Sr. Oriol Pareta, de
l’Ajuntament  de  Sant  Cugat  Sesgarrigues,  la  Sra.  Noe  Castillo,  Alcaldessa  de
l’Ajuntament de Verges, la Sra. Marta Vallès, de l’Ajuntament de Vilafranca del Penedès,
el Sr. Marc Sánchez, Alcalde de l’Ajuntament de Carme, la Sra. Laia Recasens, Regidora
de Serveis,  Medi  Ambient i  Mobilitat  de l’Ajuntament de Tàrrega,  el  Sr.  Josep Oriol
Serra, Alcalde de l’Ajuntament de Sant Miquel de Campmajor,  el Sr. Jordi Camps, de
l’Ajuntament  de  Sant  Celoni,  la  Sra.  Dolors  Pons,  Alcaldessa  de  l’Ajuntament  de
Viladamat, la Sra. Anna Maria Salla, Alcaldessa de l’Ajuntament de Maldà i el Sr. Joan
Collado, de l’Ajuntament de Manresa.
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Actua com a President, el Sr.  Carles Caballero, en representació de l’Ajuntament de
Terrassa,  i  com  a  Secretari,  el  Sr.  Eloi  Badia,  en  representació  de  l’Ajuntament  de
Barcelona, per ostentar aquests càrrecs a la Comissió Executiva.

A continuació s’aborda l’ordre del dia amb els següents punts:

1. Donar compte del canvi del representant de l’Ajuntament de Lleida, vocal de la
Comissió Executiva.

El Sr.  Carles Caballero informa als  assistents que amb motiu del  canvi  de govern a
l’Ajuntament de Lleida, el Sr. Jaume Rutllan és la persona que a partir d’ara assumirà la
seva representació a l’Assemblea i com a vocal de la Comissió Executiva. Es duran a
terme totes les formalitats que corresponguin per procedir a la inscripció del canvi de
representant.

2. Aprovar el nomenament de l’Ajuntament de Sant Cugat del Vallès com a vocal de la
Comissió Executiva.

En Carles Caballero exposa que en el procés constitutiu estava previst que l’Ajuntament
de Sant Cugat del Vallès assumís una de les vocalies de la Comissió Executiva però la
seva adhesió a l’Amep es va demorar ja que els acords del seu plenari estaven aprovats
inicialment  i  pendent  del  tràmit  d’informació  pública,  de  manera  que  a  l’actualitat
aquella vocalia es troba vacant.

Per aquest motiu, es proposa que aquesta vacant sigui assumida per l’Ajuntament de
Sant Cugat del Vallès.

3.  Donar compte de la gestió realitzada per part de la Comissió executiva des de la
constitució de l’Amep.

La  Presidència  dona  la  paraula  al  Sr.  Marc  Cadevall  per  tal  que  exposi  la  gestió
realitzada, recordant als assistents que l’aprovació de la memòria de gestió, si s’escau,
es  realitzarà amb l’aprovació dels comptes del present exercici a la propera Assemblea.

El Sr. Marc Cadevall exposa que s’ha actuat sobre els objectius prioritaris definits en el
Pla d’actuació 2021.

El  primer objectiu i  on s’han dedicat bona part  dels esforços ha estat el  procés de
registre i legalització de l’associació, no tant per la feina que ha comportat sinó per la
lentitud de tot el procés.  Fins el 19 de juliol no es va poder inscriure la constitució de
l’Amep en el Registre d’Associacions de manera que es va demorar tota la tramitació
amb  Hisenda.  Al  setembre  es  va  obtenir  la  signatura  electrònica  i  entre  el  mes
d’octubre  i  novembre  es  van  poder  formalitzar  les  escriptures  públiques  i  els
corresponents  certificats  per  l’obertura  del  compte  corrent.  A  final  d’any  s’han
començat  a  emetre  les  quotes  ordinàries  i  s’han  enviat  les  corresponents  factures
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electròniques amb un resultat positiu tot i alguna incidència puntual. Resta pendent
encara organitzar alguns procediments de gestió.

El segon objectiu ha estat el model de governança i la consolidació del grup motor en
el que no s’ha pogut avançar massa, i per tant s’incorpora al Pla d’actuació de 2022.  Si
que  és  destacable  en  aquest  segons  objectiu  la  feina  de  promoció,  de  seguiment,
d’atenció i de suport als municipis que han anat mostrant interès per aquesta iniciativa
i  que obre unes bones perspectives de creixement per l’any 2022. Això s’ha traduït en
l’adhesió de 18 municipis que és un dels punts de l’ordre del dia d’aquesta Assemblea i
que  suposarà  un  increment  de  quotes  de  8.000  euros  i  una  població  de  250.000
habitants representats. Hi ha una cinquantena més de municipis pendents del tràmit
per procedir a la seva adhesió amb ciutats rellevants que suposaria un increment molt
important de quotes i població, aproximadament uns dos milions més de persones que
es sumarien als 3 milions que actualment ja estan representats i a nivell  de quotes
suposaria un pressupost d’uns 80.000 euros anuals més.

S’han fet tantes reunions com s’han pogut, sobre tot durant els quatre primers mesos
de funcionament de l’Amep fins l’estiu.  A partir de setembre tota la feina s’ha focalitzat
més en finalitzar el procés de legalització de l’associació. També s’han anat compartint
amb tots els socis les informacions d’interès que s’han anat produint en el curs de l’any,
com ara el problema del preu de l‘electricitat, la Llei de canvi climàtic, la regulació de
les comunitats energètiques, etc. També destaca la participació en el documental de
“Sense Ficció.  Kilowatts d’aigua. El negoci del segle”.

4. Donar compte de la situació econòmica.

El Sr. Carles Caballero proposa que aquest punt es tracti conjuntament amb el punt
següent de l’ordre del dia.

5.  Pla  d’actuació,  el  pressupost  i  les  quotes  ordinàries  i  els  criteris  de  càlcul  per
l’exercici 2022.

La  Presidència  cedeix  la  paraula  al  Sr.  Marc  Cadevall  que  inicia  la  seva  exposició
traslladant la proposta de la Comissió Executiva d’elevar a l’Assemblea el manteniment
del mateix criteri pel càlcul de les quotes que és del 5% del número d’habitants amb un
topall de 150 euros de quota mínima (municipis de 3.000 habitants i altres entitats), i el
topall superior de 15.000 euros (Ajuntament de Barcelona).  En el 2021, ha suposat un
pressupost  de  86.346,80  euros  i  pel  2022  amb  les  adhesions  que  avui  s’eleven  a
l’Assemblea, la previsió és de 94.244,85 euros.  El número de població de cada municipi
pel càlcul de la quota s’obté de la darrera dada que publica a l’IDESCAT.

Pel que fa tant a la informació de l’execució del pressupost 2021 com les previsions per
l’any  2022,  el  Sr.  Marc  Cadevall  indica  a  l’Assemblea  que  queda  recollida  en  la
documentació lliurada. Destaca que durant l’any 2021 hi ha hagut poca activitat i per
tant poca despesa, i que s’han contractat els serveis de gestoria, assistència jurídica i
alguna despesa en comunicació.  A nivell  de tresoreria amb els  ingressos que hi  ha
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actualment al  compte corrent  corresponents  al  pagament d’algunes quotes,  17.000
euros aproximadament, es pot fer front al pagament de totes les factures pendents
abans de final  d’any,  quedant  un romanent d’uns  66.000 euros que passen a l’any
següent. En definitiva, el pressupost previst per l’any 2022 serà d’uns 160.000 euros
que corresponen a uns ingressos de 94.000 euros per quotes més aquest romanent de
66.000 euros.

Amb aquest pressupost i  al  marge de la despesa principal  més urgent  de personal
(contractació  de la  coordinació  de  l’Amep)  i  de  comunicació,  la  Comissió  Executiva
eleva a l’Assemblea dues  propostes d’activitats  singulars que es finançarien amb el
romanent  de  2021:  1.  La  celebració  d’un  Congrés  a  nivell  nacional  sobre  energia
pública i 2. L’encàrrec d’un treball tècnic-jurídic previ sobre la titularitat de la xarxa de
distribució que seria la base de l’aportació de l’Amep al congrés.

Pel que fa al Pla d’actuació per l’any 2022, destaca que s’ha de mantenir i reforçar el
creixement de l’Amep per tal de situar a l’associació a la 1ª línia del municipalisme,
permetent guanyar en reconeixement, recursos, influència i capacitat d’actuació. Cal
doncs d’una banda completar  la dotació de mitjans  necessaris  propis  i  externs per
l'administració de l’Amep, i de l’altra per consolidar les voluntats i les iniciatives dels
municipis i entitats fundadors, procurant que el treball en equip s'intensifiqui tant des
de l’àmbit més polític com des de l’àmbit tècnic. S’ha de contractar un/a persona per la
coordinació  de  l’Amep;  s’ha  de  donar  continuïtat  als  suports  externs  d'assistència
jurídica, comptable, fiscal i laboral a l’Amep; s’ha de proposar un model de governança
de l’Amep definint els rols i delegacions per àmbits a les vocalies; s’ha de situar l’Amep
com  a  interlocutora  vàlida  del  mon  local  en  matèria  d’energia  i,  finalment,  s’han
d’analitzar  possibles  modificacions  dels  estatuts  de  l’Amep  per  la  seva  millor
governança i gestió interna; Una altra qüestió important en la que ja s’ha començat a
treballar és la constitució de la Comissió Assessora de l’Amep.

Un altre dels aspectes més prioritaris és fer difusió de l’Amep i dels seus objectius.
Encara no s’han pogut contractar cap tipus de serveis d’assessorament i assistència per
muntar el web, suport de comunicació en relació amb xarxes i premsa i, per tant, la
proposta  és  contractar  consultora  especialitzada  per  desenvolupar  el  pla  de
comunicació.  Trasllada la voluntat d’organitzar, a banda de l’esmentat Congrés sobre
energia  pública,  jornades  i  trobades  de  menor  format,  bàsicament  adreçades  a  la
formació  i  informació  dels  membres  de  l’Amep,  i  també  la  intenció  de  reforçar
contactes a nivell nacional i europeu.

Finalment, destaca també com a prioritari la visualització de l’Amep com a instrument
útil a la pràctica pels propis associats però en general per tot el mon local, en totes
aquelles qüestions vinculades amb els objectius de l’Amep. Cal posar en marxa línies
d’assessorament en l’àmbit tècnic i en l’àmbit jurídic. L’objectiu no sols és fer de lobby
sinó donar servei.

El  Sr.  Marc  Cadevall  informa  als  assistents  que  en  la  documentació  facilitada  als
associats, es troben recollits tots aquests objectius i mesures.
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6. Qüestions sobrevingudes.

El Sr. Carles Caballero informa que entre les qüestions sobrevingudes que es sotmeten
a l’Assemblea es troba la de ratificar els següents membres, la incorporació del quals ja
va ésser inicialment aprovada per la Comissió Executiva: 1. Ajuntament d’Agramunt, 2.
Ajuntament  de Casseres,  3.  Ajuntament  de  Castelló  d’Empuries,  4.  Ajuntament  del
Palau d’Anglesola, 5. Ajuntament de Manresa, 6. Ajuntament de Montornès del Vallès,
7.  Ajuntament  d’Orís,  8.  Ajuntament  de  Rubí,  9.  Ajuntament  de  Sant  Celoni,  10.
Ajuntament  de  Sant  Fost  de  Campsentelles,  11.  Ajuntament  de  Santa  Maria  de
Palautordera,  12.  Ajuntament  de  Santa  Oliva,  13.   Ajuntament  de  Tremp,  14.
Ajuntament de Vallbona d’Anoia, 15.  Entitat Menor Descentralitzada de Valldoreix i 16.
Ajuntament de Vilassar de Dalt.

També s’ha d’aprovar la incorporació de l’Ajuntament de Saldes i de l’Ajuntament de
Sant Llorenç de Morunys.

7. Precs i preguntes.

En el torn de precs i preguntes, pren la paraula la Sra. Ana Martín de l’Ajuntament del
Prat de Llobregat, per recordar als assistents que ja són una cinquantena els municipis
que fa un any van començar a treballar al·legacions sobre la transposició de la diretiva
sobre  comunitats  locals  d’energia  i  que  van  ser  presentades  al  Ministeri.  Ara  s’ha
treballat  una  proposta  de  Reial  Decret  de  transposició,  sota  la  coordinació  dels
ajuntaments d’El Prat i Viladecans, que s’ha enviat a tots els municipis i entitats de
l’Amep demanant que s’adhereixin a la proposta. Destaca  que el mon local ha de tenir
veu  en  aquesta  transició  energètica,  i  que  la  intenció  és  presentar  aquest  text  al
Ministeri  per tal  que l’adopti en la tramitació del  Reial  Decret.  Convida a tothom a
participar-hi i adherir-se, i informa que a través del correu de l’Amep ja van facilitar
l’enllaç a la campanya «Impulso Comunidades Locales de Energía».

El Sr.  Jordi  Estiarte, de l’Ajuntament de Bellpuig, manifesta que el seu municipi n’és
coneixedor i s’hi pensen adherir.  Per altra banda exposa que actualment el consistori
ha engegat dos projectes: un d’autogeneració compartit a nivell d’edificis municipals
amb una producció de 80 Kw i una inversió aproximada de 100.000 euros en plaques
fotovoltaiques,  i  un  altre  d’autogeneració  compartida  que  no  és  de  de  tanta
envergadura  per  manca  de  superfície.  Consulta  a  l’Amep  si  aquestes  iniciatives
interessen per passar informació per fer-ne difusió entre tots els associats.

Intervé el  Sr.  Marc Cadevall  per dir que és primordial  compartir iniciatives i  tota la
informació entre els associats, per poder replicar-les, i que una feina de l’Amep ha de
ser modalitzar els documents de totes aquestes iniciatives. Apunta que aquesta feina ja
s’està fent amb els projectes de cooperatives veïnals d’Osona de les que s’està fent
difusió.
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El  Sr.  Enric  Ramionet  de l’Ajuntament de Llagostera  pregunta  si  per  l’adhesió  a  les
al·legacions referides s’ha de fer  municipi  a municipi  o amb l’adhesió de l’Amep és
suficient. El Sr. Marc Cadevall i la Sra. Anna Martín, diuen que és important que es faci
des  de  l’Amep  però  també  molt  aconsellable  que  sigui  municipi  a  municipi.  S’ha
d’indicar quin és el Regidor competent i indicar una adreça de correu electrònic per
poder ésser inclosos a la llista que està preparant El Prat.

La Sra. Carme Ferrer de l’Ajuntament de Senan creu que l’Amep també hauria de servir
per  desencallar  certs  processos  amb  les  companyies  subministradores  i  els
ajuntaments amb menys recursos. El Sr. Marc Cadevall diu que encara no està prou
treballat per fer una proposta concreta però a la propera Comissió Executiva que es
celebra  a  continuació  de  l’Assemblea  està  previst  que  es  comencin  les  gestions
oportunes per posar en marxa aquests serveis, com ara disposar d’un consultor tècnic
per resoldre problemes i demandes dels municipis, i també una consultoria de tipus
jurídic.  Es vol oferir un assessorament per donar també solucions en el dia a dia amb el
que es troben els municipis en la seva relació amb la distribuïdora.  Confia en que en
els propers dos primers mesos de l’any es podrà contractar.  També informa que s’ha de
contractar una persona per portar la coordinació de l’Amep, quina convocatòria i bases
es proposaran a aprovació a l’esmentada Comissió Executiva, i que confia en que es
publicaran a mitjans de gener.

El Sr. Carles Caballero diu que es va trobar amb la Sra. Isabel Buesa, Directora General
d’Endesa  a  Catalunya,  i  avança  que  no  va  anar  bé.  Era  una  reunió  d’Endesa  amb
l’Ajuntament  de  Terrassa  i  el  Sr.  Caballero  va  aprofitar  per  presentar-li  l’Amep  i
expressar-li que representaven a més de 3 milions de persones. El Sr. Carles Caballero
creu que fins que l’Amep no comenci a assolir  tots els objectius previstos per l’any
2022,  les  distribuïdores  no  consideraran  seriosament  a  l’Associació.  Confirma  que
precisament un dels objectius de l’Amep és que aquest tracte displicent que té Endesa
amb  tots  els  ajuntaments  canviï  quan  l’Amep  assoleixi  una  major  representació  i
reconeixement,  i  capacitat  d’intervenció  i  presencia  a  les  xarxes  socials.  Un  altre
objectiu destacable és que una vegada es doti l’Amep amb una mínima estructura a
nivell  de  recursos  humans,  aquesta  mínima  estructura  permetrà  acompanyar  als
ajuntaments més petits a l’hora de parlar amb aquests gegants de la distribució per
que, encara que no canviï  aquest tracte que dispensa Endesa als seus clients, almenys
pugui ésser denunciat.

Votacions.

El President sotmet a votació els punts 2, 5 i 6 de l’ordre del dia i l’Assemblea General,
acorda:

 Aprovar el nomenament de l’Ajuntament de Sant Cugat del Vallès com a vocal
de la Comissió Executiva, per unanimitat.

 Aprovar el Pla d’actuació, el pressupost i les quotes ordinàries i els criteris de
càlcul per l’exercici 2022, per unanimitat.
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 Admetre com o a nous integrants de l’AMAP a: 1. Ajuntament d’Agramunt, 2.
Casseres,  3.  Castelló  d’Empuries,  4.  Ajuntament  del  Palau  d’Anglesola,  5.
Ajuntament de Manresa, 6. Ajuntament de Montornès del Vallès, 7. Ajuntament
d’Orís, 8.  Ajuntament de Rubí, 9. Ajuntament de Sant Celoni, 10. Ajuntament
de Sant Fost de Campsentelles, 11. Ajuntament de Santa Maria de Palautordera,
12. Ajuntament de Santa Oliva, 13.  Ajuntament de Tremp, 14. Ajuntament de
Vallbona  d’Anoia,  15.   Entitat  Menor  Descentralitzada  de  Valldoreix,  16.
Ajuntament de Vilassar de Dalt, 17. Ajuntament de Saldes i 18. Ajuntament de
Sant Llorenç de Morunys; per unanimitat.

El  Sr.  Carles  Caballero desitja a tothom unes bones festes i  sense més assumptes a
tractar s’aixeca la sessió.

President Secretari
Sr. Carles Caballero Sr. Eloi Badia
Ajuntament de Terrassa Ajuntament de Barcelona
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